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Vi behöver din hjälp! 

Vi upplever stora problem med 

hanteringen av föreningens avfall. 

Vi har ämnade platser på alla gårdar 

där man får slänga sitt avfall och det är 

TYDLIGT angivet vad man får slänga 

och vart man slänger det. Ändå dyker 

det upp högar av skräp både runtom 

våra avsedda platser och även i våra 

källargångar och trapphus. 

Vi kan inte ha det så här! Det är varken 

bra för miljön eller föreningens 

ekonomi då vi får lägga stora pengar 

för bortforsling. Det ser inte heller 

speciellt trevligt ut för oss medlemmar 

samt de som eventuellt vill köpa 

lägenhet i vår förening. 

Vi måste hjälpas åt att hantera vårt 

avfall på rätt sätt och inleda ett ökat 

samarbete av samtliga i föreningen för 

att reducera vårt avfall! 

De enda som är glada åt detta är alla 

råttor tyvärr. 

 

 

 

 

 

 

 

Vi planerar för att fräscha upp 

våra trapphus! 

Förra året bytte vi tak på våra hus och 

satt upp solceller. I år planerar vi bland 

annat för att fräscha upp våra trapphus. 

Vi återkommer med mer information när 

vi kommit längre i planeringen. 

 

 

 

 

 

 

 

Avgiftshöjning med 2% från den 

1 april 2025 

Styrelsen har beslutat att höja avgiften 

med 2% från den 1 april.  

Vi gör det för att behålla vår solida 

ekonomi i föreningen och för att kunna 

underhålla och möta de behov som 

finns i våra fastigheter. 

 

 

 

 

 

 

Hälsningar från styrelsen! 

Vinter och mycket grus 

Vi upplever just nu vinter med mycket 

omväxlande väder. Med det kommer 

att vi behöver grusa våra gårdar. 

Gruset dras i in i våra hus och hissar 

och vi skulle vilja be alla att hålla 

speciellt dörrlisten till hissen så 

”grusfri” som möjligt så att inte 

hissdörren fastnar och hissen slutar 

fungera.  

Varför inte ta ett varv med 

dammsugaren i hissen när du städar 

din lägenhet? 

 


